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OPENBARE ZITTING 

De heer De Loor, commissievoorzitter, opent in het PTI Zottegem de 
vergadering om 15.15 en verwelkomt alle aanwezigen. 

 

Mevrouw de Boevere, hoofd IVA Provinciaal Onderwijs, geeft een 
globaal overzicht van het provinciaal onderwijs in Oost-Vlaanderen. Tevens 
licht zij de acties toe die in het kader van het groenboek ondernomen werden 
en deelt ze mee dat vanaf  8 april het voorbestaan van het provinciaal 
onderwijs bevestigd werd. Ze geeft aan dat het de bedoeling is om via dit 
werkbezoek aan het PTI Zottegem en het PCVO Dender en Schelde, Ninove, 
aan de commissieleden te tonen wat het provinciaal onderwijs te bieden heeft. 

Marleen Verdonck, directeur van het PTI Zottegem, stelt aan de hand 
van een powerpointpresentatie de school voor. De infrastructuur, het 
personeelsteam, de leerlingenpopulatie, de schoolstructuur en de resultaten 
van de SWOT-analyse worden toegelicht. 

Na een schoolrondleiding is er een plenair gedeelte. De heer 
Stockman vraagt of er vooruitzichten zijn om nieuwe studierichtingen te 
creëren. Directeur Verdonck meldt dat er geen zijn, de laatste wijziging in het 
opleidingsaanbod is de oprichting van 'Werktuigmachines' in de 3de graad BSO. 
De heer Stockman vraagt bovendien of de infrastructuur open staat voor 
andere scholen. Directeur Verdonck  antwoordt dat dit haar tot nu nog niet 
werd gevraagd. 

De heer De Loor vraagt  welke scholen in de scholengemeenschap 
opgenomen zijn en hoe de samenwerking loopt met de andere scholen van de 
scholengemeenschap. Mevrouw de Boevere legt uit dat de provinciale 
secundaire scholen scholengemeenschappen met het GO! vormen. Directeur 
Verdonck antwoordt dat KA Zottegem, Atheneum Herzele, KTA Brakel, KA 
Geraardsbergen, MS Geraardsbergen en PTI Zottegem in eenzelfde 
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scholengemeenschap samenwerken, ze ervaart een verschillende 
schoolcultuur maar benadrukt de positieve samenwerking op het vlak van 
navorming door de begeleidingsdienst van het GO!. 

De heer Van Vooren vraagt of de school contacten heeft met bedrijven. 
Directeur Verdonck duidt het belang van deze contacten aan, deze gebeuren 
via leerlingenstages, demonstraties of opleidingen gegeven door bedrijven, 
bedrijfsbezoeken, geïntegreerde proeven van de leerlingen. 

 

De commissie verplaatst zich naar Ninove voor een werkbezoek aan 
het PCVO Dender en Schelde, vestiging Ninove. 

 

De heer De Loor, commissievoorzitter, opent in het PCVO te Ninove de 
vergadering om 18.00. 

 

De heer Du Bois, directeur van het PCVO Dender en Schelde, stelt 
aan de hand van een powerpointpresentatie het centrum voor. De 
schoolstructuur (vestigingen en personeel), de studiegebieden, de 
cursistenpopulatie (wervingsgebied/Consortium X, cursistenprofiel) en de 
resultaten van de SWOT-analyse worden toegelicht.  

De heer De Loor vraagt in welk centrum of welke centra NT2-cursisten 
les volgen. Directeur Du Bois meldt dat enkel in de vestigingen Zottegem en 
Ninove NT2-cursussen gegeven worden. De cursisten worden doorverwezen 
door de Huizen van het Nederlands. 

Hierna licht de directeur de werking van een Consortium binnen het 
volwassenenonderwijs toe. 

De heer Van Vooren vraagt wie er vooral NT2 volgt. De directeur heeft 
hierover geen informatie. Mevrouw Vanden Bulcke vult aan met de informatie 
dat vanuit de overheid langdurig werklozen (bijv. mensen die enkel Frans 
spreken) door de VDAB worden opgeroepen. Sommigen onder hen volgen 
nadien andere opleidingen die hen op de arbeidsmarkt meer mogelijkheden 
zullen geven. Aansluitend vraag de heer Van Vooren of deze mensen kunnen 
gemotiveerd worden. Mevrouw Vanden Bulcke merkt op dat het PCVO de 
lessen zo praktijkgericht mogelijk en zo intensief mogelijk tracht te geven. De 
VDAB volgt ook de aanwezigheid van de cursisten op, staat in voor een 
trajectbegeleiding. 

 De heer Gybels vraagt welke opleidingen hooggeschoolden vooral 
volgen. Ze blijken zich vooral in te schrijven voor grafische pakketten en 
softwarepakketten. 
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 De heer Lampaert vraagt hoeveel cursisten het volledige traject volgen. 
De directeur antwoordt dat de meeste cursisten dit doen. De cursisten die in de 
loop van het traject stoppen doen dit voornamelijk omwille van de moeilijke 
combinatie tussen werk en leren. 

 De heer Van Vooren merkt op dat er minder cursisten zijn tegenover het 
aantal leerkrachten in vergelijking met het PTI Zottegem. De directeur voegt 
eraan toe dat de berekening van de lestijden verschillend is dan in het volledig 
leerplan.  

 De heer Van Vooren stelt dat mensen zich steeds moeten bijscholen in 
functie van de heersende evoluties en vraagt of het CVO hieraan kan tegemoet 
komen. De directeur antwoordt dat het CVO de evoluties tracht op te volgen en 
merkt wel op dat niet alle cursisten lessen volgen in functie van hun loopbaan. 

 Mevrouw Alici merkt op dat er kansen verloren gaan wanneer 
cursussen omwille van het beperkt aantal cursisten niet meer kunnen 
georganiseerd worden. De directeur sluit aan met de bemerking dat het de taak 
is van het consortium om over het opleidingsaanbod te waken. 

 De heer Lampaert vraagt hoeveel CVO's er in de regio zijn. De directeur 
antwoordt dat er 13 CVO's zijn. 

 De heer De Loor vraagt naar de samenwerking tussen het CVO en de 
verschillende scholen van het volledig leerplan (PTI Ninove, PTI Zottegem en 
PIVA Oudenaarde). De directeur antwoordt dat er een gezamenlijk beleid is 
rond de uitrusting en infrastructuur. 

De rondleiding in de school start om 19.00. Na de rondleiding sluit de heer De 
Loor het werkbezoek af en dankt hij de directeurs en iedereen die 
meegeholpen heeft aan dit werkbezoek. 

 

Gent, 5 mei 2011

Annemie Moons    Jo De Loor 

Secretaris     voorzitter 3de commissie 


